
Dagordning HuS styrelsemöte 
Dag: Söndag 2017-09-24
Tid: 19.30
Plats: Telefonmöte

Kallade:
Kjell Andersson (KA) Ordförande 
Mikael Köpman (MK)
Håkan Klaar (HK) 
Lena Wallin (LW) 
Monica Karlsson (MoK)
Maria Nilsson (MN)
Anneli Lindh (AL) 
Sanna Larsson (SL)

Anmält förhinder:
Hans Balstedt (HB)

§ 17 – 64 Mötets öppnande
Ordförande öppnar mötet och hälsar samtliga välkomna.

§ 17 – 65 Godkännande av dagordning
Styrelsen beslöt att:
Godkänna dagordningen.

§ 17 – 66 Val av justerare för dagens möte
Styrelsen beslöt att:
- MK justerar dagens protokoll.

§ 17 – 67 Föregående protokoll  justeras
Styrelsen beslöt att:
- Att de två föregående protokollen ska omjusteras.

§ 17 – 68 Inkomna skrivelser och rapporter
Ordföranden har fått ett flertal mail privat.
LW har varit i kontakt med sekreterare på SKK ang KF.
Diskussion om gratis medlemsår för valpköpare samt hur många uppfödare som 
upplyser om att den möjligheten finns.
Ingegerd Sörensson har mailat CS och undrat om hon kunde få nya inbetalningskort.
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Styrelsen beslöt att:
- Samtliga ledamöter som får mail ”privat” som berör klubben, skall hänvisas till
  CS mailen.
- Bordlägga, frågan om gratis år för valpköpare, tillsvidare.
- MK fick uppdraget att ta kontakt med IS.
- HuS har ett extra möte om endast KF den 2017-09-27 kl 19.00. Styrelsen läser igenom
  handlingarna fram tills dess.

§ 17 – 69 Ekonomi
MoK ger en kortfattad rapport om ekonomin.  

Styrelsen beslöt att:
- Godkänna rapporten
- HuS står för lunchen för samtliga deltagare som närvarade under föreningsteknikkursen.

§ 17 – 70 Anvisningar för rasklubbarna
Styrelsen beslöt att:
- Frågan ska utredas och tas upp vid nästa ordinarie styrelsemöte.

§ 17 - 71 Arbetsfördelning inom HuS
Diskussion om vilken arbetsfördelning vi har som ledamöter i HuS samt vem 
som är kontaktperson till kommittéer och rasklubbarna.

Styrelsen beslöt att:
- Samtliga ledamöter skriver ner sina arbetsgivaruppgifter och mailar till KA.
- Frågan diskuteras vi nästa ordinarie styrelsemöte.
  
§ 17 - 72 Utvärdering av föreningsutbildningen i Örebro.

Samtliga ledamöter var nöjda med helgen. Dock borde mer tid lagts på möten
   både internt samt med rasklubbarna. 

§ 17 – 73 Informations ansvarig samt ”informationsblad”
Då SLK nu står utan redaktör och tidningen Lapphunden, måste informationen
ut till medlemmarna ges på annat sätt.

Styrelsen beslöt att:
- Bordlägga frågan och ta med den i arbetsbeskrivningen som skall diskuteras
  vid nästa ordinarie möte. 

§ 17 – 74 AP-listan
MoK har lagt ett förslag på ett dokument, ”Aktuella kvarstående punkter” för HuS. Tanken
med den är att vi då lättare ser vilka arbetsuppgifter som är aktuella och som 
vi arbeta med samt arbetsuppgifter som är klara och kan läggas till ”handlingarna”.
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Styrelsen beslöt att:
- AP listan skall användas och uppdateras vid varje styrelsemöte.

§ 17 - 75 Kommittéer och tasspengar
Styrelsen beslöt att:
- Bordlägga frågan.

§ 17 – 76 Lathunden 
Programmet Lathunden som tidigare har diskuterats i styrelsen, togs upp.
Styrelsen beslöt att:
- Utreda frågan och att LW tar kontakt med SBK för mer information.

§ 17 - 77 Rapporter
MoK rapporterar att SLK nu har ett Swish konto.

Styrelsen beslöt att:
- Frågan är omedelbar är justerad.

§ 17 – 78 Övriga frågor
Det har inkommit en skrivelse från SRSL.
Protokollen från HuS diskuteras.
Diskussion om att samtliga ledamöter med befattning ska ha en egen mail på Binero
Önskemål att dagordningar till HuS möten skickas ut i god tid.
Förslag på att vissa punkter på dagordningen skall vara fasta punkter.
Förslag på att rensa i CS mailen

Styrelsen beslöt att:
- KA tar med SRSL:s skrivelse till mötet med SKK och återkommer.
- Protokollen skall vara kortfattade och inga namn mer är styrelsens ska namnges.
- MK kollar upp möjligheten att skapa fler mail för ledamöter inom HuS.
- Dagordningar inför HuS styrelsemöten skall skickar ut mellan 8 – 10 dagar innan möte.
- LW tittar över ”formalia” till dagordningarna och lägger till fler återkommande punkter.
 - MK och MoK tittar över mailen som HuS använder och rensar där det behövs.

16. Nästa möte ordinarie styrelsemöt 29 okt kl 19.00 

17. Mötet avslutas
Ordförande avslutar mötet och tackar för visat intresse.
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